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за 202З piK

Вiдповiдно до cTaTTi lб Закону Украiни "Про статус депутата мiсцевих
рад" iнформую виборцiв про свою депутатську дiяльнiсть протягом 202З
року.

У своТй депутатськiй дiяльностi керуюсь Конституцiею УкраТни,
Законами Украiни, Регламентом Кегичiвськоi селищноi ради, iншими
нормативно-правовими актами, що визначають порядок дiяльностi депутатiв
та ради.

Продовжую виконувати обов'язки секретаря постiйноТ KoMiciI з питань
житлово-комунаJIьного господарства, транспорту, зв'язку, папивно-
енергетичних питань, розвитку пiдприемництва, громадського харчування та
побуту. Ретельно вивчав Bci питання, якi виносилися на розгляд KoMiciT, брав

участь у ix обговореннi. Ухвалюючи рiшення вiдповiдно до чинного
законодавства, завжди враховував думку виборчiв, користь вiд цих рiшень
для КегичiвськоТ громади. Пiдтримував Bci соцiа-гlьнi програми, якi
реалiзуються в громадi. За звiтний перiод вiдвiдав 17 пленарних засiдань
сесiй ради, де разом з iншими депутатами було опрацьовано 1307 питань та
прийнято вiдповiднi рiшення.

OKpiM цього, разом з iншими депутатами ради вирiшував нагальнi
проблеми населених пунктiв свого округу та виборцiв, KoTpi звертшrиQя за
допомогою.

Важливою складовою у здiйсненнi депутатськоТ дiяльностi вважаю

роботу з виборцями, людьми Bcix категорiй незztлежно вiд BiKy i зайнятостi на
тiй чи iншiй роботi, н€Lпежностi до тоi чи iншоТ партiТ, або об'еднання,
забезпечення свосчасного, обГрунтованого вирiшення звернень та скарг
громадян, вивчення причин, якi породжують скарги, i внесення своТх
пропозицiй до вiдповiдних органiв влади щодо iх усунення.

Проводив зустрiчi по запитам громадян по мiсцю ik проживання та
згiдно графiку прийому громадян. Запити стосув€Llrись захисту iHTepeciB
жителiв громади з питань такого характеру:

- ремонту дорiг, s

- вуличногоосвiтлення,
вивозу твердих побутових вiдходiв,

- несанкцiонованих смiттезв€L[ищ,
водопостачання,

- стихiйноI торгiвлi.
Основlrипли напрямами в депутатськiй дiяльностi у 202З роцi були

пiдтримка соцiа_гrьноi сфери для забезпечення нzllrежного функцiонування



Громади та допомога Силам оборони Украiни. Мiж цими напрямки завжди
потрiбно було вибирати прiоритетний i це було складно.

У звiтному перiодi було зроблено достатньо багато роботи з вирiшення
проблем виборцiв територiальноi громади. Не все заплановане вдutлося
вирiшити, аJIе частину проблем ми змогли подолати. Надалi бачу свою
роботу в тому, щоб активнiше вiдстоювжи та захищати iнтереси виборцiв,
безпосередньо з питань встановлення обrрунтованих комун€lльних тарифiв та
надання якiсних послуг мешканцям комун€LIIьними пiдприсмствами громади.

Висловлюю свою вдячнiсть керiвництву громади, всьому депутатському
корпусу, старостам за розумiння та спiвпрацю. Маемо працювати единим
фронтом, пiдтримувати цивiльних людей та вiйськовослужбовцiв.

Особлива вдячнiсть нашим Збройним Силам УкраТни за можливiсть
працювати i бути корисним у цей нелегкий час. Слава YKpaiHi!
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